
    
REPUBLIKA HRVATSKA
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA
OPĆINA MARIJANCI
OPĆINSKO VIJEĆE

KLASA: 024-08/23-01/1
URBROJ: 2158-27-01-23-4
U Marijancima, 30. kolovoza 2023. godine

 ZAPISNIK

Sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Marijanci održane 30. kolovoza 2023. godine s početkom
u 19:00 sati.
Od vijećnika su 
prisutni: Ana Alšić, Alen Babić, Kruno Belošević, Josip Dukmenić, Davor Jurkić, Ivan Mesaroš,
Ana Mužar Dubrović, Nikola Pandurić.
nisu prisutni:  Samir Kovačević, 
,ostali prisutni: Darko Dorkić – načelnik Općine Marijanci, Ivan Pandurić- pročelnik JUO, Ana
Prevolšek – zapisničar.
Predstavnici medija: Lidija Aničić,
Sjednica je započela s radom u 19:00 sati.

Predsjednik Ivan Mesaroš pozdravlja sve nazočne i konstatira da je sjednici prisutno 8 od 9
vijećnika, te da postoji kvorum za donošenje odluka.

Predlaže  Anu  Prevolšek  za  zapisničarku,  te  Krunu  Beloševića  i  Davora  Jurkića  za
ovjerovitelje zapisnika, te na takav prijedlog nitko od nazočnih nije imao primjedbi.
Nadalje, predsjednik predlaže slijedeći:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća (I. Mesaroš) 
2. Donošenje Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o zaduživanju Općine 
Marijanci (D. Dorkić)
3. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti za Opće uvjete obavljanja 
dimnjačarskih poslova (D. Dorkić)
4. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Marijanci za 2023. godinu 
(D. Dorkić)
5. Vijećnička pitanja i razno

Predsjednik otvara raspravu na predloženi Dnevni red, budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, 
te konstatira kako se Dnevni red za 16. sjednicu  usvaja sa 7 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN.

Ad 1.
Predsjednik otvara raspravu u svezi Zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća, a budući da iste 
nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća –  usvojen sa 6 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN i 1 
glas PROTIV.



Ad 2.
Pod ovom točkom načelnik pojašnjava kako smo u proceduri zaduživanja kod banke PBZ, te 
sukladno tome prvotna Odluka o zaduživanju je poslana u banku, te je tamo pod određenim 
kontrolama utvrđen određen nedostatak u samom tekstu Odluke. Pročelnik Ivan Pandurić je 
detaljnije objasnio sve vezano uz izmjenu i dopunu Odluke. Istaknuo je kako se ovom odlukom 
mijenja Odluka o zaduživanju Općine Marijanci od 28. lipnja 2023. godine („Službeni glasnik” 
Općine Marijanci broj 6/2023) na način da se u odluci mora navesti da se Općina zadužuje „iz 
sredstava HABOR-a, a po Programu investicije javnog sektora”. Naime, odluka se samo 
nadopunjava u tom dijelu, jer se sukladno pravilima to mora navesti, također svi uvjeti zaduživanja 
i sve ostalo što je izglasano prvotnom Odlukom ostaje nepromijenjeno.
Predsjednik otvara raspravu , a budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o zaduživanju Općine Marijanci usvojena sa 6 glasova 
ZA i 2 glasa PROTIV.

Ad 3.
Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako je proveden postupak davanja koncesije za obavljanje 
komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova, te je potpisan Ugovor o koncesiji s obrtom 
samostalna dimnjačarska radnja Tiborjanci. S obzirom da koncesionaru iz zakona proizlazi obveza 
donošenja Općih uvjeta obavljanja dimnjačarskih poslova, ali uz prethodnu suglasnost 
predstavničkog tijela predlaže se donošenje ove Odluke kako bi koncesionar sukladno zakonu 
mogao obavljati svoju djelatnost.
Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, predsjednik zatvara istu, te poziva na 
glasanje i konstatira kako je:

Odluka o davanju prethodne suglasnosti za Opće uvjete obavljanja dimnjačarskih poslova na 
području Općine Marijanci – usvojena sa 8 glasova ZA.

Ad 4.
Pod ovom točkom načelnik ističe kako je Zaključkom Odbora za dodjelu javnih priznanja Općine 
Marijanci predloženo donošenje Javnih priznanja kako slijedi:
1. Nagrada za životno djelo: Branku Plužariću – za dugodgodišnji rad i unapređenje sporta na 
području Općine Marijanci
2. Nagradu Općine Marijanci:  – NK „Mladost” Črnkovci za postignuća i doprinos razvoju sporta 
na području Općine Marijanci, te
- tvrtki TERSA d.o.o. Črnkovci za doprinos razvoju gospodarstva na području Općine Marijanci
Ivan Mesaroš je kao predsjednik Odbora za dodjelu javnih priznanja istaknuo kako su ovo jedina tri 
prijedloga koja su uopće pristigla Odboru, te su se svi članovi Odbora složili s navedenim 
prijedlozima
Predsjednik otvara raspravu, na istu se javlja vijećnik Alen Babić kojeg zanima informacija koliko 
Tersa d.o.o zapošljava radnika s područja Općine Marijanci.
Načelnik odgovara kako nema točnu informaciju koliko zapošljava radnika baš s područja općine.
Budući da se nitko nije javio na raspravu, predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i konstatira
kako je:

Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Marijanci za 2023. godinu – usvojena sa 7 glasova ZA i
1 glas PROTIV.



Ad 4.
Predsjednik otvara raspravu pod točkom Vijećnička pitanja i razno.
Na raspravu se javlja vijećnik Alen Babić kojeg zanima kada će se izvršiti popravak ceste prema 
Bočkincima, te koliko košta koncert Miroslava Škore u Črnkovcima.
Načelnik odgovara kako se o toj problematici razgovaralo na prošloj sjednici, te kako je nakon iste 
osobno uputio dopis u Hidrobel d.d. Obećano je da će se sutra sanirati cesta, stoga nam sada 
preostaje čekati.
Što se tiče koncerta Miroslava Škore u Črnkovcima isti košta 7.000,00 eura + PDV 13 %, a biti će 
plaćen iz Proračuna Općine.
Koncert se organizira u sklopu obilježavanja 30 godina Općine i 75 godina kluba NK 
„MLADOST”.  Plan je  da će NK”MLADOST” preuzeti na sebe svu organizaciju, te sve dodatne 
troškove, ali i sav prihod koji bude ostvaren pripasti će udruzi.
Na raspravu se dalje javlja vijećnik Josip Dukmenić kojeg zanima što je s drvnom masom koja se 
skida s poljoprivrednog zemljišta, te da li je netko procijenio koliko je to tona drvne mase i koja je 
vrijednost toga.
Načelnik odgovara kako se radi o čišćenju, odnosno dovođenju poljoprivrednog zemljišta u 
funkciju kako bi te čestice barem slikovito izgledale kao pašnjak i da se mogu staviti u natječaj, te 
pojašnjava kako općina ne može raditi prodaju te mase, već se radi o kompenzaciji.
Nadalje, načelnik upoznaje vijeće sa problematikom povećanja cijene odvoza miješanog 
komunalnog otpada.  Naime, koncesionar je predložio povećanje varijabilnog dijela cijena s 5,00 kn
na 5,34 EUR. Održan je sastanak, cijene zbrinjavanje otpada su se povećale, te firme nemaju 
drugog izbora, poslije savjetovanja će se moći još razgovarati o toj cijena, ali za sada je predloženo 
toliko.
Također, vezano za to ističe kako je već održao određene razgovore s Donjim Miholjcem i 
Valpovom o mogućnosti poslovne suradnje po tom pitanju.
Nadalje, načelnik informira vijeće i o sastanku na kojem je prisustvovao  vezano za vodne usluge.
Naime, prema zakonu o vodnim uslugama otprilike oko 143 vodna poduzeća u Hrvatskoj moraju se 
svesti na 46.
Ističe kako bi se mi, odnosno Hidrobel trebao pripojiti Vodovodu Osijek, a rok je do kraja godine, te
mi nemamo gotovo nikakav utjecaj na to. Cilj svega toga je da se poboljša kvaliteta usluge, a što se 
tiče cijene vode, vjerojatno za nas neće biti nekog drastičnog povećanja, ali što se tiče nastavka 
izgradnje kanalizacije i drugih investicija, tek ćemo vidjeti kakvog će to utjecaja imati.

Budući da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Ivan Mesaroš je zaključio 16. sjednicu 
Općinskog vijeća Općine Marijanci u 19:50 sati.

Zapisnik sastavila:
Ana Prevolšek

Ovjerovitelji zapisnika

Kruno Belošević

Davor Jurkić

PREDSJEDNIK  VIJEĆA
Ivan Mesaroš, mag.oec, v.r.


